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Ahoj, já jsem Martin... 
 
Asi ten první impulz k cestování byl už na střední škole na                       
gymplu. Čtvrťák jsem chtěl dodělat v USA a odmaturovat de                   
facto tam. Měl jsem to docela všechno promyšlené. Můj                 
domeček z karet se ale rychle zhroutil. 
 
Na vysoké škole jsem se od druháku hlásil na výběrové řízení                     
na Erasmus. 2x za sebou to nevyšlo, resp. nabídnuté mi bylo                     
pouze Polsko. S průměrem 1,5 na právnické fakultě v Brně to                     
výš prostě nedotáhnete. Univerzita v Krakově je skvělá, ale já                   
toužil po větší exotice, nejen skvělé univerzitě. 
 
Zkoušel jsem to i na výběrka na studium do USA, ale to jsem                         

nebyl úspěšný. 
 
Naštval jsem se a rozhodl, že vyjedu do zahraničí sám. Tyhle programy a jejich výběrová řízení                               
mě přestaly bavit. Rozhodl jsem se pro Austrálii. Tohle je exotika, o které jsem snil! Během 2 let                                   
práce v IBM jsem našetřil dost, abych mohl vyjet a měl přitom finanční bezpečnostní polštář. 
 
Přerušil jsem studium ve 4. ročníku. Někteří nevěřili a nechápali, proč prostě už nedodělám ten                             
poslední rok. Já to ale cítil jinak. 
 
Austrálie byla jedním slovem neuvěřitelná (to by vydalo ale na celou knížku). Na závěr jsem                             
procestoval Thajsko, Kambodžu, Vietnam a Laos během 2 měsíců. 
 
A já se skutečně vrátil do Čech a poslední rok na právech dodělal. 
 
A co tedˇ? 
 
Valíme do Kanady! Cestování mě už nepustilo. A co víc  nepustilo mě neustálé objevování                             
nového a všelijaké experimentování. 
 
A tak o pár měsíců později odjíždím s Jančou do Kanady  jednosměrná letenka. 
 
 
Tohle PDF vám dá krátký pohled na naši přípravu, cestu a myšlenky. Dobře se bavte! :) 
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Ahoj, já jsem Janča... 
 
Když se podívám 5 let zpátky, nikdo by do mě nikdy neřekl,                       
že jednou vyrazím do světa a budu už jen neustále vymýšlet,                     
kam se jednou určitě podívám. A pak to začalo…  
 
Na vejšce jsem zvedla ruku hned v prváku, když se nás na                       
němčině ptali, jestli někdo přemýšlí o Erasmu. Hned jsem                 
dostala doporučení a protože na naší univerzitě nebylo moc                 
zájemců, zimní semestr druháku jsem strávila v             
Drážďanech.  
 
Jo, nebyla jsem moc náročná a že to mám domů blízko, mi                       

vlastně vůbec nevadilo. :D 
 
Uměla jsem perfektně německy a procestovala kus sousední země. A bylo to skvělý! 
 
Když jsem se vrátila do školy do Čech, bylo to fajn, ale ten život se vším novým kolem, ten mi                                       
chyběl.  
 
Na léto jsem se proto přihlásila na Working holiday program do USA do jednoho kempu, kde                               
jsem našla takovou svoji druhou rodinu a procestovala jsem pořádný kus východního pobřeží.                         
Před mým odletem se akorát Martin vracel z Asie a v Čechách jsme se tak nějak minuli… Po                                   
mém návratu jsme se ale rozhodli pro život společnou cestou... 
 
Jela jsem do kempu i následující rok. Tentokrát se ale vydělávalo na cestu do Kanady a                               
povedlo se…  
 
Už jen víza a jedeme! 
 
Máme víza a jedeme, společně! 
 
Sny se plní a příběhy se dějí… My měli strašně často štěstí, vy ho ale můžete mít taky! 
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Proč do Kanady 
 
Na světě existuje snad 196 zemí, možná dokonce více. Proč jsme si vybrali z těch všech zrovna                                 
Kanadu? 
 
Jednoznačně jsme chtěli anglicky mluvící zemi. Ekonomicky silnou, abychom si zde mohli najít                         
práci a získat nové zkušenosti. Tím se nám okruh poměrně zúžil. 
 
Hledali jsme tedy working holiday programy. 
 
Austrálii jsem si vyzkoušel  je skvělá, ale drahá a člověk musí studovat. Občané České                             
republiky zde nemohou získat working holiday víza. 
 
USA nabízí 4 měsíce v programu working holiday. Janča už byla 2x v USA. Martina USA neláká                                 
nějak obzvláště, takže zůstával chladnější. 
 
U Velká Británie je skvělé to, že je blízko. Ale to bylo to, co nám vadilo. Ani ne tak vzdálenost,                                       
ale právě důsledek ze vzdálenosti. Stále jste v evropské kultuře. My stále více poznáváme, že                             
jsme hluboko uvnitř cestovatelé a ti nejvíce potřebují nové a cizí podněty, poznávání, jak to                             
funguje jinde. Anglie tak příliš nezapadala do našich kritérií. 
 
Nový Zéland! To je skvělá možnost. Popravdě jsme byli 50 % na 50 %. Kanadská exotika                               
anebo zélandská exotika? Já jsem se trochu u Zélandu bál toho, že je to víc o farmách a                                   
takovém tom rural life. Ne že bych měl rád města, ale na rok na venkově jsem se zřejmě moc                                     
také necítil. Po pár rozhovorech jsem ale pochopil, že Zéland dokáže být stejně “městský”                           
(rozuměj moderní) jako Kanada. 
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Udělali jsme si tabulku v Excelu a dávali do jednoho sloupce klady pro Kanadu a do druhého                                 
klady pro Zéland. Stejně jsem to udělali se zápory. Nejvíc jsme se prokousávali podmínkami pro                             
udělení working holiday víza. 
 
Pro Kanadu jsme se rozhodli částečně také proto, že je levnější se tam dostat na WH víza.                                 
Finančí krytí, které jsme spočítali na Zéland bylo vyšší. 
 
Už jednou jsem byl Zélandu blízko, a tak mě Kanada vlastně lákala více. Měli jsme okolo sebe                                 
dost lidí, kteří už byli nebo chtěli letět na Zéland. Jakoby se stával boomem. To nás přimělo                                 
snad ještě více k tomu, abychom jeli do Kanady. 

Příprava na WH víza 

 
 
Tohle byla drsná část. Vytvořili jsme sdílený Google Dokument. Postupně jsme dávali důležité                         
informace k sobě. Když už jich začalo být skutečně hodně, museli jsme udělat zvláštní listy na                               
konkrétní část procesu. 
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Kam do Kanady 
 
Po rozhodnutí “Okey, pojedeme do Kanady!” jsme se cítili skvěle. Máme plán! 
 
“Ale do jakého města pojedeme?” 
 
A sakra, výběr nebyl vůbec jednoduchý. 
 
Začali jsme pročítat webové stránky, blogy, ptát se svých kamarádů, jestli nemají kamaráda, co                           
má kamaráda a ten má kamaráda, co byl v Kanadě. Já jsem se dost bál o počasí (teda                                   
konkrétněji o zimu v Kanadě), a tak jsem hodně mluvil s bráchou (vystudovaný geograf                           
specialista) a ptal se ho, jak to teda je v Kanadě se zimou. 

 
Quebec a okolí pro nás nepřipadalo v úvahu. Chtěli jsme anglickou Kanadu a ne francouzskou                             
(beztak francouzsky neumíme a neměli jsme cíl se ani naučit). 
 
Největší rozhodovací faktory se pro nás točily okolo práce a životního stylu. Chtěli jsem                           
najít jakousi ideální kombinaci toho, abychom si našli dobrou práci a zároveň abychom byli ve                             
městě, ve kterém se dá dělat řada aktivit. 
 
Toronto a vlastně vůbec celou oblast (Ottawa, Montreal) jsme vypustili, protože tam bývá                         
skutečně velká zima. 
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Banff a Jasper jsou proslavená jako outdoorová střediska. Rozhodli jsme se, že tohle možná                           
není úplně to, co chceme. Jsou to malá horská městečka. Vždycky je co dělat, pokud jste                               
ďáblíci do outdooru. Ale městskou zábavu tu tak úplně nehledejte. Nicméně po pár týdnech se                             
tu budete znát s kdekým. To určitě má také pro někoho své výhody. :) 
 
Největší adepti pro naši cestu byli Calgary, Edmonton a Vancouver.  
 
Edmonton vyhrával pracovními příležitostmi. Město jako takové nás ale nijak zvlášť neohromilo.                       
Calgary kombinovalo dobrý pracovní trh a relativně pohodový lifestyle. Vancouver dominoval                     
lifestylem. Tohle je to, co bychom nazvali kanadskou exotikou. Mít moře, pláže, vzít auto a jet                               
hodinu na kopec si zalyžovat. Večer jít do baru na pivko a zpívat karaoke. Vancouver nás lákal                                 
asi nejvíc, ale čím víc jsme se o něj zajímali, tím víc jsme se přesvědčovali, že to tak super                                     
skutečně být nemusí. Pracovní trh tu může totiž způsobit značné obtíže. Práce se nehledá až                             
tak snadno a mzdy nejsou v poměru k životním nákladům nejlepší. Možná nebude sněžit, ale                             
dost prší a skvělý lifestyle kombinují vysoké ceny a tím pádem také životní náklady. 
 
Rozhodli jsme se nakonec pro Calgary. Byl to pro nás takový zlatý střed v kombinaci pracovních                               
příležitostí a životního stylu. 
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Letenky do Kanady 

 
 
S letenkami do Kanady jsme byli velmi opatrní. Dobře jsme věděli, že tohle bude vysoká                             
nákladová položka a dají se tu ušetřit nemalé peníze. 

Do Kanady lodí? Proč ne?! 
 
Víte, že jsme dokonce uvažovali o tom, že pojedeme do Kanady lodí? Eh, už během cesty                               
do Kanady jsme chtěli pracovat! Každej hned uvažuje o tom, jak získat ty nejlevnější letenky.                             
Ale jediná cesta do Kanady není vzduchem! 
 
A protože už dávno nejsme jen snílci, zorganizovali jsme si schůzku s jedním kapitánem                           
záoceánské lodi, které se pravidelně plaví z Evropy do Ameriky a Kanady. Jasně, známý                           
známého, jak už to chodí... :) 
 
Je to nepochybně cesta, ale po několikahodinovém rozhovoru doplňovaném o námořnické                     
historky, jsme se nakonec rozhodli, že nakonec stejně poletíme. :) 
 

 

http://jakdokanady.cz/


 
S námi jste Kanadě ještě blíž 

JakDoKanady.cz 
 

 

Jakou vybrat letenku do Kanady? 
 
Chtěli jsme koupit jednosměrnou letenku. Chtěli jsme totiž svobodu. Uvažovali jsme, že z                         
našetřených dolarů by se skvěle cestovalo v Latinské Americe. Krom toho, že jsme tam ani                             
jeden ještě nebyl, slyšeli jsem skvělé story. A pro Janču byl tenhle kraj a kultura obrovským                               
snem. 
 
Navíc se velmi dobře cestuje, když máte našetřené dolary a utrácíte místní levnou měnu. S tím                               
má Martin zkušenosti už z Austrálie a následného cestování po jihovýchodní Asii.  
 

 
 
Prolezli jsme desítky vyhledávačů levných letenek, českých i zahraničních. Přihlásili se do jejich                         
newsletterů. 
 
Martin odebíral desítky twitter účtů, které pravidelně postovaly akce na letenky. 
 
Nakonec jsme zvolili odlet z Londýna a booknutí letenky cca 2 měsíce dopředu. Do Londýna                             
jsme jeli autobusem, což byla jednoznačně levnější, ale zato delší cesta. 
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Pojištění do Kanady 
Pojištění do Kanady není dobrovolné a sakra! Jasně, je dokonce jednou z podmínek pro                           
Working Holiday víza. Takže poslechněte svoje maminky a babičky a pojištění si udělejte.  
 
Zároveň se ale obrňte, protože mohou přijít výslechy, jaké pojištění jste si vybrali a co všechno                               
kryje a nekryje. Tady si zachovejte klidnou hlavu a rozhodněte se podle sebe (ne podle toho, co                                 
vám říká nejlepší kámoš Franta, brácha od Pepina, který byl v Kanadě před 10 lety anebo                               
Anežka, která slyšela v televizi, že….). 
 
My jsme u pojištění naštěstí měli pár tipů z Austrálie a USA. Ale šli jsme ještě více do hloubky a                                       
hledali si reference k jednotlivým pojišťovnám přímo od lidí z Kanady. Evidentně totiž záleží na                             
oblasti. Pojišťovna A může být dobrá např. v Austrálii, ale pro Kanadu to není ono. Zvláštní co?                                 
Mno, ono totiž záleží také na tzv. nasmlouvaných doktorech v daných oblastech, jak jsme                           
zjistili… 
 
Takže jsme si udělali zase další tabulku v Excelu a dávali informace pěkně dohromady.                           
Rozepsali jsme i jednotlivé varianty. A porovnávali. 
 
Ujasnili jsme si, co všechno chceme pojistit. A co tzv. řešit nebudeme. 
 
Sehnali jsme si dokonce i slevové kódy. A dostali se na nižší než pobočkové ceny. Měli jsme i                                   
schůzky s “pojišťovákama”  kamarádama, ale zde jsme se přesvědčili, že vždy je lepší si zjistit                               
víc informací než jen od známých a profesionálů. Měli jsme pár telefonátů na pobočky a                             
zjišťovali, zda to konkrétní pojištění bude uznatelné pro working holiday program do Kanady.                         
Dostávali jsme různé odpovědi, ale nakonec jsme si vše poskládali. 
 
A konečně se rozhodli a pojištění koupili :) Vytiskli jsme vše potřebné a elektronickou variantu                             
zazálohovali na flash disk. 
 
P.S. Pokud odjížídíte z ČR na více jak 6 měsíců, nezapomeňte se odhlásit od zdravotní                             
pojišťovny v ČR. Ano, tam také musíte donést kopii, že jste pojištění na cestu, jinak vás                               
neodhlásí.  
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Couchsurfing v Kanadě 

 
První pohled na dveře našeho nového domova. 
 
Okey, takže jak to bylo celé od začátku? 
 
Tohle byl pro nás docela big step. A to především proto, že jsme s couchsurfingem neměli ještě                                 
žádné zkušenosti. Slyšeli jsme skvělé příběhy a chtěli to rozhodně zkusit. Bydlet u někoho                           
místního a ještě tak nějak nemuset platit nájem? To jde?! Wow, jdeme na to! 
 
Vyzjistili jsme nejznámější sociální sítě a registrovali se na couchsurfing.org (ne, neplatili                       
jsme verifikační poplatek). Získali jsme referenci od kamaráda, abychom působili důvěryhodněji                     
a začali se seznamovat se systémem a hledat lidi v Calgary, kteří by nás mohli ubytovat.  
 
Ubytování jsem převelel na Janču a dal jí de facto za úkol, ať nám sežene dobrého hostitele.                                 
Má totiž čmuch na lidi… :) 
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Existuje celá řada sociálních sítí pro couchsurfing. 
 
Po pár rozeslaných žádostech jsme zjistili, že to nebude tak úplně snadné. Prohlíželi a četli                             
jsme profily lidí, psali zprávy a odesílali žádosti…  
 
Přišlo pár zamítnutí bez jakékoliv reakce, pár odpovědí s omluvou, že už ubytovávají někoho                           
jiného, pár omluv, že jsou dotyční zrovna na cestách, pár odmítnutí z dalších důvodů s                             
nabídkou toho, že se s námi určitě rádi setkají a pobídkou, ať se ozveme, až budeme v Calgary.                                   
Páni, skvělý způsob, jak najít nové kamarády cestovatele a sblížit se s místními. 
 
Ale pozor… pokud chcete couchsurfingovat, rozhodně to není o rozesílání hromadných zpráv!                       
Profily musíte opravdu číst  vlastně byste spíše měli! Je to i pro vaše dobro...tomu věřte. Ale                                 
ani couchsurfeři hostitelé nestojí o to, aby k sobě domů pozvali jen kdejakého příživníka, co si je                                 
najde na internetu...  
 
Do svého popisu v profilu proto vložili tzv. magické slovíčko. To musíte použít, když                             
budete žádat o ubytování. Wow! To jsou fígle! No jasně, že jim asi píše kde kdo hromadné                                 
zprávy, taková filtrace se hodí. Čtěte profily a čtěte recenze. 
 
S hledáním naplno jsme začali asi 2 měsíce před odletem. Pro plno lidí to bylo také dost v                                   
předstihu, protože jsou to přece jen cestovatelé a nevědí, co bude za takovou dobu. Ale                             
dokázali jsme sjednat dva hostitele, kteří byli ochotni nás ubytovat na první 3 dny. Pecka! 
 
Adrian byl zcestovalý chlapík (Jižní Amerika  to nás přitahovalo vzhledem k našim plánům).                           
Všechno bylo super, jen občas nekomunikoval. Poslal odpověď třeba až za týden. To nás                           

http://jakdokanady.cz/


 
S námi jste Kanadě ještě blíž 

JakDoKanady.cz 
 

trochu děsilo. Byli jsme domluveni, ale asi až pár dní před odletem nám poslal jeho adresu. A                                 
telefon? Ten asi den před odletem :D 
 
Greg byl v záloze. Byli jsme k němu upřímní. Ozval se v průběhu komunikace s Adrianem, když                                 
nám tedy zrovna neodepisoval. Domluvili jsme se, že u něj můžeme přespat, pokud by to s                               
Adrianem neklaplo. 
 

 
A náš nový domov z trochu jiného úhlu. Calgary NorthEast. 
 

Náš oblíbený gauč  jídlo, povídání, chill i práce. 

http://jakdokanady.cz/
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Práce v Kanadě 
 
Málo Čechům, kteří jednou do Kanady na vlastní pěst a na blint se podaří získat práci hned                                 
3.den. Štěstí? Možná! Ochota, připravenost, vstřícnost, upřímnost a cílevědomost?                 
Stoprocentně! 
 
Jeli jsme do Kanady s představou získání jakékoli práce. Nejsme vybíraví. Já v Austrálii                           
pracoval jako číšník a barman v luxusnější restauraci, která dělala pouze svatby (u Harbour                           
Bridge a Opera House v Sydney). Poté jsem pracoval v kavárně, de facto roznášel kafe a                               
prodával pečivo a sladkosti. Janča byla v USA na dětském kempu a pracovala jako hlavní                             
asistent kuchaře. Má zkušenosti s prací v pekařství, prodejem zboží a prací na hotelové recepci                             
či v restauraci. Já mám znalosti v IT (wordpress, seo) a jsem vystudovaný právník (v Kanadě                               
zřejmě neuplatnitelné) a Janča má vystudovaný marketing (který ji nebaví), ale v duši je                           
kreativec (ráda fotí a maluje). 

Byli jsme však připraveni pracovat kdekoliv. Naše angličtina byla dobrá (asi upperintermediate,                       
já mám certifikát International Legal English Certificate na B2). Jasně, že jsme chtěli práci, kde                             
budeme mluvit (ideálně recepční, nějaký asistent). Nechceme moc do kuchyně, já netoužím                       
pracovat na svatbě. 
 

http://jakdokanady.cz/
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2. den v Kanadě se probudíme a jdeme se podívat do města. Když se vrátíme, tak povídáme s                                   
Adrianem o naší “minulosti”, co nás dostalo do Kanady a co tady chceme dělat. 
 
A on navazuje tím, že jestli chceme, než si najdeme nějakou práci a bydlení, můžeme klidně                               
začít pracovat u něj. Zůstat, jak dlouho bude potřeba a vydělat si nějaký ten dolar. 
 
Cože? Jasně! To zní super skvěle! 
 
A tak jsme den na to začali. Nebyla to vysněná práce. Malovali jsme plot na zahradě… Jo fakt                                   
to potřeboval. Sekali trávu… byli jsme takoví maintanance. Dělali jsme, co bylo zrovna třeba.                           
Pak přišla změna a zasvěcení do Adrianova businessu.  
 
Stříhali jsme takový chlupatý koberce (látky). Po 5 hodinách z toho bolely záda. Občas jsme                             
měli i odřený ruce od nůžek. Ale mohli jsme pracovat kolik hodin denně chceme. Do práce jsme                                 
to měli asi 20 vteřin pomalým krokem z našeho pokoje. Za oběd jsme nemuseli utrácet v                               
restauraci, protože jsme si bez problému vařili. A pracovní morálka kanaďanů je velmi                         
pohodová. 
 
Měli jsme normálně placenou práci a k ještě k tomu jsme bydleli zadarmo. A tohle je jenom                                 
začátek téhle neuvěřitelné cesty. 
 
Po 3 týdnech jsme začali cenovkovat oblečení, které přišlo před festivalovou sezonou.                       
Vymýšlely se vylepšováky. Chlupatý koberce (ve skutečnosti látky s fake zvířecími chlupy) jsme                         
stříhali na stole, takže záda už byly v pohodě. Navíc, naše práce se obměňovala. 

 
Jasně, že jsme taky natírali plot, sekali zahradu a dělali, co zrovna kde bylo potřeba :) 

http://jakdokanady.cz/
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Pořádnej drive do Vancouveru 

 
 
Adrian měl cestu do Vancouveru, musel vyzvednou zboží, které mu přivezla loď z Asie. Velmi                             
rádi jsme se přidali na pořádnej drive skrze Creston, Nelson, Osoyoos až do Vancouveru.  
 
Na jak dlouho? 
 
Kdo ví, možná 5 dnů, možná 7, uvidí se, jak to všechno stihneme. 
 
Jo tohle se nám líbí! 
 
Tohle už hlavně není jen o práci… tohle je o pátelství… o důvěře… o příležitosti, která byla                                 
přímo před námi…  
 
Zpětně si čím dál více uvědomujeme sílu Adrianova “Be open”. 
 

http://jakdokanady.cz/
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Takhle nám pomáhali přesunou náklad ze skladu do našeho trucku. 
 
Slideshow fotek si můžete prohlédnout v tomto videu. 
 

Na chvíli pány domu  Housesitting v Kanadě 
Asi po měsíci jel Adrian do Evropy na 3 týdny. Naplánovali jsme s ním naše pracovní úkoly a                                   
dokonce mu hlídali baráček. 
 
Pravda, řada lidí sem chodila pracovat (dole ve sklepním apartmánu byla výrobna čepic), ale ta                             
důvěra, která byla mezi námi a Adrianem, neuvěřitelně rostla. 
 
Všechno běželo přesně tak, jak mělo. Pár týdnů na to, co se Adrian vrátil, nás pozval poprvé,                                 
zda s ním nechceme jet pracovat na festival, prodávat. Páni, vždycky jsme jen poslouchali o                             
festivalové crew, pomáhali připravovat vše potřebné, ale v tohle jsme snad ani nedoufali.  
 
Wow, jasné! Pátek, sobota a neděle. Jedeme na festival elektronické hudby (dobře, tohle                         
zrovna není náš vysněný styl). Vstříc nový zkušenostem a zážitkům. Proto jsme přece tady! 
 
Náš sen se plní! 

http://jakdokanady.cz/
https://vimeo.com/97191637


 
S námi jste Kanadě ještě blíž 

JakDoKanady.cz 
 

 
Takhle vypadala naše zahrada před odjezdem na festival :) 
 
Tohle byla neuvěřitelná jízda. Moc se nám práce na festivalu líbila! Adrian byl spokojený! Po                             
festivalu máme den oddych, možná dva, už si nevzpomínáme. Není problém si prostě vzít                           
volno. Vždyť jsme lidi a je to o domluvě. Tohle je sakra práce! 
 
Od nyní jsme neoficiálně pevná jednotka Festival Crew Bolli Imports! Wow! Nejsme už nějací                           
pucmoši, co stříhají koberce, nenosíme už jenom krabice nahoru a dolů, nenatíráme jenom plot,                           
nesekáme vysokou trávu na zahradě. No když je potřeba, tak pořád jo… ale není to naše hlavní                                 
náplň práce. Teď se staráme o celý ten běh kolem hudebních festivalů.  
 

 

http://jakdokanady.cz/
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Kreativní a alternativní prostředí, plno nových lidí, spoustu neuvěřitelných konverzací,                   
nezapomenutelných okamžiků… Tohle bylo součástí naší práce! 
 
Dojde to tak daleko, že nás Adrian pošle na festival samotný. 8 hodin od Calgary na                               
východ do provincie Saskatchewan. Víkendová akce, pátek setup, večer prodávat, sobota                     
prodávat, neděle prodávat a pak nazpět. Máme truck a za sebou několikatunovej přívěs. Tohle                           
se děje asi po 6 měsících od našeho prvního kontaktu. 
 

 
 
Stáváme se přáteli a cítíme, že tohle není jen tak nějaký pracovní úvazek! 
 
Dáváme si oddych z práce a vyrážíme poznávat další krásy Kanady. 

http://jakdokanady.cz/
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Vyrážíme poznávat kanadskou přírodu 
Banff a Jasper nás očarovall. Nechte se inspirovat fotkami :) 
 

 
 
Janča napsala článek plný fotek: Kanadská příroda a dálnice  Proč ne?! 
 

http://jakdokanady.cz/
http://www.zivotnacestach.cz/kanadska-priroda-a-dalnice-proc-ne/
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Další publikovaný článek pro ŽivotNaCestách s názvem Na snídani k Moraine Lake. 
 
Jedno z nejúspěšnějších videí, které jsme natočili a sestříhali ja 1 minutový trailer Never stop                             
Exploring  Go ahead. 
 
Pokud tomu skutečně propadnete, možná vás zaujme také plná verze 14 minut z našeho                           
cestování. 
 
Jdeme také na Run or Dye 5km běh s festivalovým nádechem, plným barev. Vřele                           
doporučujeme, pořádá se po celém světě ve větších městech. 

 

http://jakdokanady.cz/
http://www.zivotnacestach.cz/na-snidani-k-moraine-lake/
https://youtu.be/EiL1-lgCgoQ
https://youtu.be/EiL1-lgCgoQ
https://www.youtube.com/watch?v=a11wwx2vnWU
https://www.youtube.com/watch?v=a11wwx2vnWU
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Shambhala festival 
 
Vrcholem letní sezóny je Shambhala festival, což je největší festival elektronické hudby v celé                           
Kanadě. Mnozí ho přezdívají jako malý Burning man. Jedeme tam a je to nepopsatelný zážitek. 
 
Pokud máte přístup na internet, neváhejte si pustit naše video z Shamballa festivalu 2014. 
 
Načerpejte tu jedinečnou atmosféru také z našich fotek… 

 

http://jakdokanady.cz/
https://www.youtube.com/watch?v=Z8hvipYRtto


 
S námi jste Kanadě ještě blíž 

JakDoKanady.cz 
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Zimní sezóna práce v Kanadě 
 
Přichází zima a Janča už umí šít celé čepice Bolli Bears. Já stavím Adrianovi nový eshop a                                 
děláme spolu nějaké marketingové akce včetně rozesílky na více jak 10 tisíc crazy rave                           
fanoušků. 
 

 
 
Na zimu (období Vánoc) vždy Adrian otevře obchod v Prince George (11 hod od Calgary na                               
severozápad, Britská Kolumbie). Osloví nás, zda se nechceme přesunout tam a vést pár                         
měsíců celý obchod Bolli Imports. 
 
Chvilku jsme se rozmýšleli, zda nevezmeme nějaký ski areál a nezměníme místo, ale nakonec                           
Bolli vyhrál. Je to srdcovka. :) 

http://jakdokanady.cz/
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Odjíždíme do Prince George 

 
 

 
O pár desítek minut později. Počasí se mění na každém kroku! 
 
 

http://jakdokanady.cz/
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Otevíráme Bolli Imports v Prince George 

 
 
Jeli jsme tedy otevřít obchod Bolli Imports v Prince George na vánoční sezónu. Během 4 dnů                               
máme ten náš obchůdek (jak jsme ho nazývali). Ehm, vlastně docela velký obchod... 
 
Chcete vidět celý proces, jak jsme sem dostali všechno zboží? Mrkněte na 9 minutové videjko                             
na YouTube zde. 
 
 
Adrian odjíždí zpět do Calgary. Zůstáváme sami! 
 
 
Manažeři obchodu? Jasný! :) 
 
 
Máme každý týden skype, jak se vede a najímáme další pomocníky do obchodu. 
 

http://jakdokanady.cz/
https://www.youtube.com/watch?v=w8ZYJlGiIv0
https://www.youtube.com/watch?v=w8ZYJlGiIv0
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Vánoce jsou bláznivé! Kanaďani neuvěřitelně nakupují. 
 
Potkáváme neuvěřitelnou spoustu lidí. Máme dechberoucí rozhovory s našimi zákazníky.                   
Potkáváme Čechy, kteří se do Kanady odstěhovali před desítkami let. Teď dýcháme ten                         
kanadský vzduch a cítíme kulturu, atmosféru, kanadskou náladu,... 
 
S Jančou slavíme Vánoce spolu a Silvestra s rave lidma na crazy zvířecí kostýmové párty. Nic                               
není normální a to je přece dobře. Každý jsme originál! Každý den je jedinečný! Skvělé videjko                               
z New Years oslavy. 
 
Bookli jsme letenku do Mexika a trochu naplánovali naše cestování skrz Centrální a Jižní                           
Ameriku. S Adrianem jsme vybrali novou vedoucí pro prodejnu Prince George a na několik dnů                             
se v lednu přesunuli do Calgary. Opět jsme absolvovali tu šílenou 11hodinovou cestu. Riskli                           
jsme to přes Jasper a Banff, silnice v lednu nebyly vůbec jednoduché a udržované. Ještě, že                               
jsme měli dobrý truck. Jasně, že jsme jeli spoustu úseků na 4x4, rychlostí 20 km/h, projížděli                               
lavinovými oblastmi, jezdili po ledu, a to všechno s přívěsem. Ale vše dobře dopadlo :) Videjko                               
z naší cesty zpět je ke shlédnutí tady. 
   

http://jakdokanady.cz/
https://www.youtube.com/watch?v=zog1-xz_VgE
https://www.youtube.com/watch?v=zog1-xz_VgE
https://www.youtube.com/watch?v=qx6CQ69V3EY
https://www.youtube.com/watch?v=qx6CQ69V3EY
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Posledních pár dní strávíme v Calgary při počasí minus lehce pod nulou. Protože se sníh drží,                               
konečně vyrazíme také na lyže a prkno do Calgary Olympic Parku.  
 
Děláme si malý plán pro cestování a necháváme se očkovat proti břišnímu tyfu.  
Loučíme se s Adrianem, ale víme, že tohle není naše poslední goodbye... :) 
 
Nejnovější videjko s několika vzpomínkami je zveřejněné zde. 
 
 
P.S. Mno jasně, že jsme o 5 měsíců později v Ekvádoru byli v Bolli Imports výrobě. Poznali                                 
super chlapíka, který s Adrianem spolupracuje už více jak 10 let. Šije Shambhala čepice,                           
poncha, svetry, atd. 

 
   

http://jakdokanady.cz/
https://www.youtube.com/watch?v=g_1wqsBWOFY


 
S námi jste Kanadě ještě blíž 

JakDoKanady.cz 
 

Co nám Kanada dala? 

Příběhy, na které nezapomeneme… 

 
 
 

 

http://jakdokanady.cz/


 
S námi jste Kanadě ještě blíž 

JakDoKanady.cz 
 

Prostor k přemýšlení o věcech, o kterých jsme v ČR nedokázali                     
přemýšlet… 

 
 
 
   

http://jakdokanady.cz/


 
S námi jste Kanadě ještě blíž 

JakDoKanady.cz 
 

Poznání, že schopnost přizpůsobit se, je sakra důležitá... 
 

 
 
 
   

http://jakdokanady.cz/


 
S námi jste Kanadě ještě blíž 

JakDoKanady.cz 
 

Že mít práci nad hlavu, může být zábava... 

 

http://jakdokanady.cz/


 
S námi jste Kanadě ještě blíž 

JakDoKanady.cz 
 

Tohle je naše práce... 
 

 
 
 
   

http://jakdokanady.cz/


 
S námi jste Kanadě ještě blíž 

JakDoKanady.cz 
 

Že nic není nemožné! 
 

 
 
 
   

http://jakdokanady.cz/


 
S námi jste Kanadě ještě blíž 

JakDoKanady.cz 
 

Že naše sny si můžeme splnit jen my sami! 

 
 
 
   

http://jakdokanady.cz/


 
S námi jste Kanadě ještě blíž 

JakDoKanady.cz 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

S námi jste Kanadě ještě blíž! 

 
 

www.JakDoKanady.cz 
 

Martin a Janča 

http://jakdokanady.cz/
http://www.jakdokanady.cz/

